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منظور دشمن از تحول برای ما این است که دست از دین خود برداریم که این کار را نخواهیم کرد. ما می گوییم تحول یعنی

دین خود را بهتر پیاده می کنیم.

لطفاالله دژکام، نماینده ولی فقیه در فارس عنوان کرد؛ 

لطفاالله دژکام،  نماینده ولی فقیه در فارس و امام جمعه شیراز در خطبههای نماز عید سعید فطر شیراز گفت:

متأسفانه شیطان همیشه فریب دهنده است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، او ادامه داد:

منظور دشمن از تحول برای ما این است که دست از دین خود برداریم که این کار را نخواهیم کرد بلکه ما می گوییم تحول
یعنی دین خود را بهتر پیاده می کنیم و آنجایی که در کار کشور نقصی وجود دارد تلاش می کنیم تا جبران شود. اما این تحول

اگر بخواهد رخ دهد ما باید چه کار کنیم؟

دژکام با اشاره به اینکه حضرت امام حسین(ع) فرمود همه شما را توصیه می کنم به تقوا چرا که خدای متعال ضمانت کرده برای
کسی که با تقوا باشد از آنچه که دوست ندارد او را دور می کند و به آنچه دوست دارد او را می رساند گفت:

خدا ضمانت کرده است که تقوا باشد مسائل کشور حل می شود. تقوا باشد بحث اشتغال حل می شود. اشتباه نکنید، بعضا
عده ای دنبال الگوهایی میروند که از بیگانگان اخذ کنند و آن راه حل نیست بلکه امام حسین(ع) فرمود راه حل تقوا است.
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